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Juridisk	Studentutvalgs	råd	til	dekanatet	

Juridisk	Studentutvalg	har	de	siste	dagene	samlet	inn	tilbakemeldinger	fra	studentene	
angående	gjennomføring	av	semesterets	eksamener,	og	kommer	på	bakgrunn	av	disse	
med	sitt	råd	til	fakultetet.	

Juridisk	Studentutvalg	anbefaler	følgende:	

Alle	emner	som	avlegges	ved	juridisk	fakultet	høsten	2020	bør	gå	som	
hjemmeeksamen.				

Begrunnelse:	

JSU	har	gjennomført	en	spørreundersøkelse	blant	studentene	fra	9.	til	14.	oktober,	der	
det	i	alt	er	avgitt	900	tilbakemeldinger.	Selv	om	vi	gjerne	skulle	ha	fått	inn	flere	svar	og	
nådd	ut	til	flere	studenter,	mener	vi	likevel	at	fordelingen	av	de	tilbakemeldingene	som	
har	kommet	inn,	i	stor	grad	er	representative	for	studentmassen	som	helhet.	Av	de	
som	svarte	på	undersøkelsen	ønsket	78,6%	hjemmeeksamen	som	eksamensform	dette	
semesteret,	mens	21,4%	ønsket	skoleeksamen.			

På	denne	bakgrunn	har	Juridisk	Studentutvalg	fått	et	tydelig	mandat	fra	studentene,	
som	danner	grunnlaget	for	rådet.	I	responsen	kan	tilbakemeldingene	særlig	
sammenfattes	under	to	hovedpunkter:	smittevern	og	forutberegnelighet.			

Smitterisiko		

• Det	er	usikkerhet	og	utrygghet	blant	studentene	både	knyttet	
til	situasjonen	rundt	Silurveien	i	seg	selv,	men	også	andre	steder	i	samfunnet	
som	er	en	naturlig	del	av	avviklingen,	slik	som	kollektivtransport.		

• Det	er	holdepunkter	for	å	anta	at	kandidater	med	symptomer,	enten	det	
er	COVID-relatert	eller	ei,	vil	komme	til	å	stille	på	eksamen,	og	vi	er	kritiske	til	
hvordan	dette	håndteres	i	Silurveien.	Det	har	også	blitt	ytret	en	generell	skepsis	
til	eksamenslokalene.		

• Det	fremstår	som	at	det	er	en	reell	frykt	blant	studentene	for	å	bli	smittet	i	
tilknytning	til	eksamensgjennomføringen.		
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• Videre	er	studentene	bekymret	for	potensiell	eksport	av	smitte.	Dette	gjelder	
både	bekymringer	knyttet	til	at	studenter	vil	ta	med	seg	smitte	til	andre	deler	
av	byen/landet,	men	også	at	de	vil	spre	smitte	til	nærstående.			

• Til	slutt	kan	det	nevnes	at	Matematisk	og	Naturvitenskapelig	fakultet	
(MatNat)	nettopp	på	grunn	av	smitterisiko	har	valgt	å	avlyse	eksamen	i	
Silurveien,	og	heller	har	gått	over	til	alternative	eksamensformer,	herunder	
hjemmeeksamen.				

Forutberegnelighet		

• Et	vektig	hensyn	for	valg	av	hjemmeeksamen	
er	at	det	er	den	eneste	eksamensformen	som	med	sikkerhet	kan	
gjennomføres	av	alle	studenter,	uavhengig	om	den	enkelte	havner	i	karantene	
eller	ellers	viser	symptomer	på	sykdom.	En	annen	side	av	dette	
er	betydningen	det	har	for	studenter	å	vite	rammene	for	
eksamensavleggingen	tidligst	mulig,	og	vite	at	denne	ikke	endrer	
seg	underveis.		

• Det	er	heller	ikke	slik	at	man	per	nå	ikke	vet	hvordan	smittesituasjonen	vil	være	
i	desember.	Det	er	per	nå	ikke	utsikter	til	at	smittesituasjonen	vil	endres	til	det	
bedre	med	det	første.	Dette	taler	etter	vårt	syn	for	at	man	gir	studentene	en	
større	grad	av	forutberegnelighet.		

• Det	er	mange	som	må	planlegge	ikke	bare	transport	innad	i	Oslo,	men	det	er	
også	mange	som	pendler	for	å	komme	seg	til	eksamen,	enten	det	er	fra	områder	
rundt	Oslo,	eller	fra	forskjellige	deler	av	landet.		

• Eksamen	er	allerede	en	krevende	situasjon	for	mange.	Ytterligere	usikkerhet	
knyttet	til	smittesituasjonen	både	nå	og	i	fremtiden,	avvikling	av	eksamen	og	
andre	bekymringer,	legger	ikke	til	rette	for	at	den	enkelte	kan	prestere	optimalt	
på	eksamen.		

• Usikkert	hvordan	konteeksamen	blir	gjennomført,	enten	skole	eller	hjemme.	
Om	man	skulle	være	uheldig	vil	man	kunne	være	syk	ved	begge	avviklinger.			

• Hvordan	man	forbereder	seg	til	eksamen	avhenger	av	eksamensform	–	
studentene	har	behov	for	en	avklaring	nå.		

• Til	slutt	kan	det	nevnes	at	der	hjemmeeksamen	som	i	størst	grad	tar	hensyn	
til	studenter	som	avlegger	sine	siste	eksamener	dette	semesteret,	eller	skal	
være	borte	fra	UiO	neste	semester,	og	som	vil	rammes	uforholdsmessig	hardt	
av	å	ikke	være	garantert	å	kunne	gjennomført	eksamen.	

	

	

	


